
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 16. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1491
Mener ministeren, at der bør etableres grundlag for, at anlæg med PFAS-stoffer skal
anmeldes til Miljøstyrelsen, og at udslip skal anmeldes, så en undersøgelse af forurenin-
gerne kan iværksættes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Stén Knuth (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sten.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2020-21
MOF Alm.del - Spørgsmål 1491

Offentligt


